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ZÁPIS 

z volebného 67. valného zhromaždenia Slovenského olympijského a 

športového výboru (VZ SOŠV), ktoré sa konalo dňa 25. októbra 2024  

v hoteli NH Gate One v Bratislave 

 

Prítomní: 

Na rokovaní  sa prezentovalo z 94 pozvaných členov SOŠV disponujúcich 132 hlasmi 77 

členov so 114 hlasmi  (t. j. 86%).  

Ospravedlnení členovia SOŠV: Ivan Tomko (Slovenská squashová asociácia), Richard 

Varga (Komisia športovcov SOŠV), Lenka Gunišová (Slovenská softbalová asociácia), Peter 

Majerník (Slovenský krasokorčuliarsky zväz), Ivana Iliašová (Slovenský rýchlokorčuliarsky 

zväz), Ján Macko (Slovenská asociácia boccie), Ľubomír France (Slovenská asociácia 

čínskeho wu-šu), Martin Sonoga (Slovenská asociácia korfbalu), Milan Krajčo (Slovenský 

brídžový zväz), František Drgoň (Slovenský zväz dráhového golfu), Igor Pribula (Slovenský 

zväz psích záprahov), Štefan Mika (Zväz potápačov Slovenska), Anton Javorka (Kalokagatia 

na Slovensku), Peter Toman (Slovenská asociácia športu na školách), Stanislav Zátorský 

(Únia telovýchovných organizácií Polície Slovenskej republiky), Viktor Bielik (Univerzita 

Komenského Bratislava - Fakulta telesnej výchovy a športu), Jaroslav Kompán (Univerzita 

Mateja Bela v Banskej Bystrici), Michal Martikán (člen SOŠV). 

 

 

BOD 1: OTVORENIE 

   Olympijská hymna.  

   

   Generálny sekretár SOŠV Jozef Liba na úvod privítal všetkých hostí prítomných na 

67. valnom zhromaždení Slovenského olympijského a športového výboru (67. VZ SOŠV) a 

požiadal prezidenta Slovenského olympijského a športového výboru A. Siekela o otvorenie 

valného zhromaždenia a úvodný príhovor.  

 

Prezident SOŠV Anton Siekel privítal všetkých zúčastnených na valnom zhromaždení 

Slovenského olympijského a športového výboru. Uviedol, že každé z valných zhromaždení 

SOŠV je veľmi dôležité a každé valné zhromaždenie SOŠV je príležitosť, aby sa preberali 

aktuálne témy slovenského športu. „Teší ma Vaša účasť, ktorá dokazuje, že dianie 

v slovenskom športe Vás zaujíma. Dnešné voľby určia aj ďalšie smerovanie slovenského 

športu“ dodal A. Siekel. V závere pogratuloval významným športovým osobnostiam, ktoré sa 

dožili životných jubileí a uctil si aj tých, ktorí nás opustili v uplynulom období minútou ticha. 

J. Liba poďakoval prezidentovi A. Siekelovi za otvorenie 67. VZ SOŠV a odovzdal 

slovo ministrovi cestovného ruchu a športu SR Dušanovi Keketimu.  



2 

 

D. Keketi ubezpečil, že SOŠV je dôležitým partnerom Ministerstva cestovného ruchu 

a športu SR (MCRaŠ SR). Spoločne organizovaná konferencia Šport a spoločnosť v Poprade 

preukázala, že tém v slovenskom športe je dosť, čo si vyžaduje systematickú spoluprácu.            

D. Keketi oznámil, že zákon č. 440/2015 Z. z. o športe a zákon č. 310/2019 Z. z. o Fonde na 

podporu športu v Národnej rade SR prešli prvým čítaním a všetky legislatívne zmeny, na 

ktorých sa spoločne dohodlo so športovým hnutím sú v prvom kroku zrealizované. Na záver 

poďakoval športovcov aj športovým funkcionárom za uplynulé obdobie a poprial im veľa 

zdravia a úspechov. 

● Valné zhromaždenie zobralo na vedomie vystúpenie ministra cestovného ruchu a 

športu SR Dušana Keketiho. 

 

BOD 2: SCHVÁLENIE PROGRAMU 67. VZ SOŠV, ZÁPISNICE Z 66. VZ SOŠV 

ROKOVACIEHO PORIADKU 67. VZ SOŠV A VOLEBNÉHO PORIADKU 67. VZ 

SOŠV 

  Generálny sekretár SOŠV J. Liba predložil návrh programu 67. VZ SOŠV, zápisnice 

zo 66. VZ SOŠV, rokovacieho poriadku 67. VZ SOŠV a volebného poriadku 67. VZ SOŠV,  

ku ktorým ani jeden člen SOŠV nepredložil žiadnu pripomienku. Všetky dokumenty boli 

schválené 103 hlasmi od 69 delegátov.   

  ● Valné zhromaždenie schválilo zápisnicu zo 66. valného zhromaždenia SOŠV. 

  ● Valné zhromaždenie schválilo rokovací poriadok 67. valného zhromaždenia SOŠV. 

  ● Valné zhromaždenie schválilo volebný poriadok 67. valného zhromaždenia SOŠV. 

  ● Valné zhromaždenie schválilo program 67. valného zhromaždenia SOŠV nasledovne: 

 

1. Otvorenie           Siekel  

2. Schválenie programu 67. VZ SOŠV, zápisnice zo 66. VZ SOŠV,  

    Rokovacieho poriadku 67. VZ SOŠV a Volebného poriadku 67. VZ SOŠV  Liba  

3. Schválenie zloženia pracovných komisií – mandátovo-návrhovej komisie  

     a volebnej komisie pre 67. VZ SOŠV       Liba  

4. Hodnotenie účasti SR na Hrách XXXIII. olympiády 2024 Paríž   Buček/Liba  

5. Vyhodnotenie projektu Maison Slovaque Paris 2024     Liba  

6. Vyhodnotenie projektu Olympijský festival Kuchajda 2024    Kosová  

7. Diskusia  

8. Výročná správa o činnosti SOŠV za olympijský cyklus 2021 – 2024   Siekel  

9. Správa členky MOV         Barteková  

10. Správa ombudsmana SOŠV        Fogaš  

11. Diskusia  

12. Prestávka  

13. Informácia volebnej komisie SOŠV          predseda voleb. komisie  

14. Voľby orgánov SOŠV - prezident SOŠV  

            - členovia VV SOŠV  

              - ombudsman SOŠV  

            - individuálni členovia SOŠV  

15. Správa volebnej komisie SOŠV           predseda voleb. komisie  

16. Správa návrhovej komisie SOŠV (uznesenia 67. VZ SOŠV) predseda mand.-návrh. komisie  

17. Diskusia  
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18. Záver 

 

BOD 3: SCHVÁLENIE ZLOŽENIA PRACOVNÝCH KOMISIÍ – MANDÁTOVO-

NÁVRHOVEJ KOMISIE A VOLEBNEJ KOMISIE PRE 67. VZ SOŠV  

J. Liba predložil nasledovný návrh zloženia mandátovo-návrhovej komisie 67. VZ 

SOŠV: predseda Peter Vozár (Slovenský zväz biatlonu), členovia Radovan Cagala (Zväz 

slovenského lyžovania) a Štefan Pjontek (Zväz slovenského kolieskového korčuľovania). 

Návrh bol schválený 103 hlasmi od 68 delegátov. 

J. Liba ďalej predložil nasledovný návrh volebnej komisie 67. VZ SOŠV: predseda 

Vladimír Baluška (Národné športové centrum), členovia Attila Érsek (Slovenský šermiarsky 

zväz) a Milan Roman (Slovenský šachový zväz). Návrh bol schválený 104 hlasmi od 70 

delegátov, jeden delegát s jedným hlasom sa zdržal hlasovania. 

● Valné zhromaždenie schválilo zloženie mandátovej a návrhovej komisie 67. VZ 

SOŠV nasledovne: predseda Peter Vozár, členovia Radovan Cagala, Štefan Pjontek. 

● Valné zhromaždenie schválilo zloženie volebnej komisie 67. VZ SOŠV nasledovne: 

predseda Vladimír Baluška, členovia Attila Érsek, Milan Roman. 

 

BOD 4: HODNOTENIE ÚČASTI SR NA HRÁCH XXXIII. OLYMPIÁDY 2024 PARÍŽ 

J. Liba ospravedlnil neprítomného vedúceho výpravy Hier XXXIII. olympiády v Paríži 

Romana Bučeka, ktorý je pracovne v zahraničí a ktorý poveril J. Libu, aby prečítal správu o 

účasti výpravy SR na Hrách XXXIII. olympiády v Paríži.  

J. Liba uviedol: „Slovensko reprezentovala výprava s 28 športovcami, ktorí súťažili v 13 

súťažiach z celkového počtu 32 športov. Medailovú bilanciu krajín „vyhrala“ výprava USA 

s celkovým počtom 126 medailí. Na druhom mieste sa umiestnila Čína a na treťom Japonsko. 

Slovensko so ziskom bronzovej medaily obsadilo delené 84. miesto.  Slovenská výprava získala 

osem umiestnení do šiesteho miesta rovnako ako na OH v Tokiu 2021 a v prvej tretine 

štartového poľa dosiahla jedenásť umiestnení (na OH v Tokiu dvanásť). Predpoklady o zisku 

medaily naplnil iba Matej Beňuš. Výborné 4. miesto však obsadila Zuzana Paňková v súťaži 

kanoistiek. Dve 6. miesta v kategórii kajakárov a v disciplíne kajak kros získal Jakub Grigar. 

Vodný slalom tak potvrdil svoje dominantné postavenie nášho najúspešnejšieho športového 

odvetia. Prekvapením bolo aj 4. miesto Karolíny Schmiedlovej, ktoré je naším najlepším 

umiestením v tenise v ére samostatnosti. Juraj Tury sa v skateboardingu ako jediný Európan 

dostal do finále, v ktorom obsadil konečné 5. miesto. Vydarenú súťaž mali aj naše skeetarky 

Vanesa Hocková a Danka Barteková, ktoré vo finále obsadili 4. resp. 6. miesto. Ďalší naši strelci 

však zaostali za očakávaniami. Vysoko treba hodnotiť aj výkon Gabriely Gajanovej, ktorá 

v semifinále v behu na 800 m prekonala 37-ročný slovenský rekord a v konečnom 

hodnotení obsadila 11. miesto. Lukáš Kubiš v cestných cyklistických pretekoch s hromadným 

štartom obsadil v 90-člennom štartovom poli 29. miesto, čo je doposiaľ najlepšie umiestnenie 

slovenského cyklistu na olympijských hrách. Na Hrách XXXIII. olympiády v Paríži sme však 

mali absencie v športoch, v ktorých sme mali zastúpenie na OH v Tokiu či na OH v Riu. 

Prvýkrát od roku 1996 sme nemali zastúpenie v športovej gymnastike, rovnako tak ani 
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v triatlone, bedmintone, golfe, vzpieraní, mužskom tenise a rýchlostnej kanoistike. Na druhej 

strane premiérovo sme mali zastúpenie v skateboardingu, na OH sa tiež vrátilo zastúpenie v 

džude a jachtingu. Historicky najmenší počet športovcov potvrdil trend poklesu výkonnosti 

našich výprav. Je to výzva pre zväzy, rezortné športové strediská, MCRaŠ SR, ako aj pre nás 

všetkých, aby sme tento trend zmenili.“ Na záver J. Liba poďakoval všetkým športovcom, 

členom realizačných tímov a všetkým, ktorí prispeli k úspešnej realizácii Hier XXXIII. 

olympiády v Paríži.  

 

● Valné zhromaždenie zobralo na vedomie hodnotenie účasti SR na Hrách XXXIII. 

olympiády Paríž 2024 predložené Jozefom Libom a Romanom Bučekom. 

BOD 5: VYHODNOTENIE PROJEKTU MAISON SLOVAQUE PARIS 2024 

J. Liba informoval, že slovenský olympijský dom pod názvom Maison Slovaque Paris 

2024 si v rámci spoločného konceptu Park národov vyslúžil od návštevníkom vysoké 

hodnotenie. Denné priestory, ktoré vznikli v spolupráci s organizáciou SLOVAKIA TRAVEL 

navštívili tisícky ľudí nielen zo Slovenska, ale aj z rôznych krajín ako Francúzsko, Česká 

republika, USA, Brazília, Veľká Británia či Kolumbia. Záujem o Maison Slovaque dvojnásobne 

prevýšil očakávania a napokon ho navštívilo 50 000 návštevníkov. Do slovenského 

olympijského domu zavítali aj viacerí významní hostia ako monacké knieža, členovia MOV, 

mnohí slovenskí športovci, ako aj prezident SR Peter Pellegrini, ktorý Maison Slovaque 

slávnostne otvoril. Dom ponúkal pestrý kultúrny program či interaktívne aktivity. Návštevníci 

si pochvaľovali slovenskú gastronómiu, ako aj celkovú atmosféru v dome. V hodnotení 

olympijských domov si Maison Slovaque vyslúžil známku 9 z 10, čo bolo jedno z najvyšších 

hodnotení. V spolupráci s organizáciou SLOVAKIA TRAVEL by SOŠV chcel podobné 

koncepty pripravovať aj na ďalšie olympijské hry.  

● Valné zhromaždenie zobralo na vedomie vyhodnotenie projektu Maison Slovaque 

Paris 2024, predložené Jozefom Libom. 

 

BOD 6: VYHODNOTENIE PROJEKTU OLYMPIJSKÝ FESTIVAL KUCHAJDA 2024 

Riaditeľka olympijského festivalu Diana Kosová informovala, že počet návštevníkov 

festivalu presiahol 50 000,  pričom Slovenské olympijské a športové múzeum zaznamenalo 

počas festivalu 2 600 návštevníkov. 

Počet detí, ktoré boli zapojené do aktivít bolo 10 000. Ich počet sa meral pomocou kartičiek, na 

ktoré deti zbierali rôzne pečiatky zo športov, ktoré vyskúšali. Týchto športov bolo na festivale 

35. Priamo na pódiu bolo predstavených 22 športov a 17 športom bol daný priestor sa predstaviť 

pomocou olympijského denníka, ktorý bol vysielaný pravidelne počas finálových disciplín 

olympijských hier a mal pomerne veľkú sledovanosť. Počet športovcov, ktorí prišli na 

olympijský festival a venovali sa najmenším návštevníkom bolo 56, z toho bolo 11 

olympionikov z OH v Paríži. Ostatní boli olympionici z minulých olympijských hier či ďalší 

významní slovenskí športovci. Súčasťou olympijského festivalu bol okrem športovej časti aj 

bohatý kultúrny program. 
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D. Kosová pokračovala: „Sme hrdí, že v rámci olympijského festivalu sme sa zamerali okrem 

kultúrneho a športového programu aj na naše olympijské aktivity ako olympijské vzdelávanie. 

Mali sme prítomný svoj stánok a takisto sme realizovali aj rôzne pódiové aktivity, kde sme 

návštevníkov oboznamovali s tým, ako funguje olympijská výchova, naša komisia resp. Klub 

Fair play SOŠV a takisto sme predstavili rôzne projekty ako Juniorský olympijský tím, 

Vykročme za zdravím či aktivity komisie SOŠV pre rovnosť príležitostí. Na čo sme obzvlášť 

hrdí sú aktivity spoločenskej zodpovednosti, ktoré sme vniesli na festival a prostredníctvom 

ktorých sme ukázali, že šport je tu aj na to, aby pomáhal. V rámci projektu Olympijská kvapka 

krvi sme spoločne s Národnou transfúznou službou SR dosiahli veľmi pekný výsledok, pričom 

sa nám podarilo prilákať až 12 prvodarcov,  čo doposiaľ Národná transfúzna služba SR nemala 

na žiadnom podujatí. Celkový počet darcov krvi bol 40, čo znamená záchranu 120 životov. 

Ďalej sme organizovali diagnostiku srdcových a cievnych chorôb v spolupráci 

s Východoslovenským ústavom srdcových a cievnych chorôb a zapojili sme teiž do festivalu 

všetky organizácie, ktoré sa venujú znevýhodneným športovcov. V rámci festivalu boli 

zorganizované aj víkendy s Ministerstvom vnútra SR, Kaufland detský festival či Samsung day. 

Olympijský festival ukázal, že deti sa pohybovať chcú a majú radosť z pohybu.“  

Záverom D. Kosová poďakovala všetkým, ktorí umožnili a podporili organizáciu festivalu – 

delegátom jednotlivých športových zväzov, partnerom, MCRaŠ SR, Slovenskému 

paralympijskému výboru, Mestskej časti Nové Mesto a Mestu Bratislava.  

 

 ● Valné zhromaždenie zobralo na vedomie vyhodnotenie projektu Olympijský festival 

Kuchajda 2024, predložené Dianou Kosovou. 

 

BOD 7: DISKUSIA  

Generálny sekretár SOŠV J. Liba vyzval prítomných delegátov na diskusiu. O slovo sa 

neprihlásil nikto z prítomných. 

 

BOD 8: VÝROČNÁ SPRÁVA O ČINNOSTI SOŠV ZA OLYMPIJSKÝ CYKLUS 2021 – 

2024 

 

J. Liba  požiadal prezidenta A. Siekela o jeho správu za uplynulý olympijský cyklus, 

ktorý bol skrátený na 3 roky kvôli pandémii Covid-19. 

A. Siekel v úvode uviedol, že svoju správu rozdelí na 3 časti, a to na bilanciu uplynulých 

troch rokov a vyhodnotenie olympijského cyklu, na súčasné obdobie a poslednú časť zameranú 

na výzvy, ktoré čakajú SOŠV a slovenský šport počas nasledujúceho olympijského cyklu. 

A. Siekel pokračoval: „Keď sme sa stretli po OH v Tokiu 2021 na volebnom VZ SOŠV 

a bilancovali toto obdobie ako ťažké, ani sme si neuvedomili, čo nás čaká do ďalších rokov. 

Zasiahla nás nielen pandémia Covid-19, ale aj vojna na Ukrajine. SOŠV bol medzi prvými kto 

poskytol pomoc Ukrajine pre partnerov a športovcov na Ukrajine aj v spolupráci s Maltézskym 

rádom. Musím byť však aj kritický, pretože spolupráca s inštitúciami v období 2021 až 2023 

bola poznačená nezáujmom zo strany štátu, pričom výnimkou bola iba organizácia Fond na 

podporu športu. Napriek tomu, sme si aj v tomto období zachovali slušnú komunikáciu 
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a rešpekt, a to aj pri situáciách, s ktorými sme nesúhlasili. Som rád, že sa toto obdobie už 

skončilo, vďaka tomu, že rok 2023 bol prelomový a vzniklo MCRaŠ SR. Chcem poukázať na 

to, že k športu nepatria ani zďaleka len medzinárodné podujatia, ale je to širší sociálno-

spoločenský aspekt. 

Olympijská výprava aj napriek len jednej medaile ukázala, že má na to, aby napredovala a aby 

sa ukázali nové talenty. Zároveň chcem poďakovať zväzom, ktoré sa starajú o to, aby 

prichádzali nové talenty. Chcel by som vyzdvihnúť niekoľko podujatí ako EYOF 2022 

v Banskej Bystrici, ale aj projekt, ktorý je dôležitý smerom do budúcna, a to Juniorský 

olympijský tím, v rámci ktorého sme podporili množstvo mladých talentov a viacerí z nich 

neskôr preukázali svoje kvality účasťou na olympijských hrách. Na takýchto projektov chceme 

naďalej spolupracovať.  

V súčasnosti máme pred sebou veľké výzvy. Nasledujúce 4 roky budeme mať na to, aby sme 

presvedčili spoločnosť o tom, aký je šport dôležitý. SOŠV je dnes etablovanou organizáciou 

a je rešpektovaný naprieč politickým spektrom, pričom nezatvára dvere pred žiadnym športom. 

Chcem poďakovať členom výkonného výboru SOŠV (VV SOŠV), a to tým, ktorí už 

nekandidujú, ale aj ostatným, pretože sme vždy na zasadnutiach našli spoločný konsenzus. 

Takisto chcem ďalej poďakovať členom a predsedovi dozornej rady SOŠV, ako aj pánovi 

ombudsmanovi. Rovnako si vážim spoluprácu s čestným prezidentom Františkom Chmelárom, 

ďakujem aj Márii Mračnovej, Zdenkovi Krížovi a Vladkovi Millerovi, ktorí mi vždy ochotne 

poradili. V neposlednom rade ďakujem Vám delegátom SOŠV a prezidentom národných 

športových zväzov, športovcom, sekretariátu SOŠV, riaditeľom oddelení a všetkým kolegom 

a podporovateľom. Teší ma, že v nominácii do VV SOŠV figurujú skúsení športoví funkcionári, 

ktorí majú všetky predpoklady na to, aby mohla spolupráca s nimi fungovať minimálne tak 

dobre ako doteraz. Je pre mňa cťou a výsadou byť prezidentom SOŠV a želám si, aby to takto 

pociťovali všetci, ktorí zastávajú akúkoľvek funkciu v športovom hnutí.“ 

 

Generálny sekretár Jozef Liba dal hlasovať o písomnej správe prezidenta SOŠV za 

končiaci sa olympijský cyklus. Za hlasovalo 70 prítomných delegátov s celkovým počtom 102 

hlasov.  

● Valné zhromaždenie schválilo výročnú správu o činnosti SOŠV za olympijský cyklus 

2021 – 2024, uvedenú Antonom Siekelom a predloženú v písomnej podobe. 

 

BOD 9: SPRÁVA ČLENKY MOV 

Danka Barteková v úvode poďakovala za dôveru a informovala plénum SOŠV:  

„V uplynulom olympijskom cykle sa podarilo zorganizovať olympijské hry, ktoré opäť spájali 

ľudí. Boli zároveň najsledovanejšími hrami v histórii olympijských hier, a to aj vďaka 

digitalizácií. MOV v súčasnosti čelí mnohým výzvam, a to ako si udržať marketingové 

partnerstvá či aby hodnota olympijských kruhov stále rástla a bola chránená. Stojíme pred 

obdobím, ktoré bude poznačené prácou umelej inteligencie a s týmito výzvami sa tiež treba 

popasovať. Čaká nás aj voľba nového prezidenta MOV v marci budúceho roka zo siedmich 

kandidátov. Nový prezident bude čeliť výzve olympijských hier v e-športoch. MOV totiž 

podpísal 15 ročnú spoluprácu s Rijádom v Saudskej Arábii, v ktorej sa uskutočnia prvé 
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olympijské hry v e-športoch. OH v e-športoch budú mať dva ciele, a to osloviť mladú generáciu 

a zároveň zabezpečiť, aby OH ostali pri svojich tradičných hodnotách. V MOV starostlivo 

strážime, aké športy budú na týchto hrách a aby boli v súlade s hodnotami olympizmu.“ 

V závere D. Barteková dodala, že MOV čaká aj ďalšia výzva v podobe zimných olympijských 

hier Miláno Cortina a vybranie kandidáta na zimné olympijské hry mládeže. Informovala tiež, 

že ďalšie zimné olympijské hry v roku 2030 sa uskutočnia vo francúzskych Alpách, v roku 2034 

v Salt Lake City a už pre letné olympijské hry v roku 2036 je prihlásených veľa kandidátov.  

● Valné zhromaždenie zobralo na vedomie správu členky Medzinárodného 

olympijského výboru Danky Bartekovej. 

 

BOD 10: SPRÁVA OMBUDSMANA SOŠV 

J. Liba požiadal ombudsmana Ľubomíra Fogaša o prednesenie jeho správy. 

Ľ. Fogaš v úvode všeobecne objasnil prácu ombudsmanov, ktorých poslaním je chrániť 

základné práva a slobody občanov pred orgánmi verejnej moci.  

Hlavným poslaním športového ombudsmana je sledovať napĺňanie olympijských myšlienok 

a dohliadať na dodržovanie olympijských princípov, ako aj chrániť práva členov, dohliadať na 

pôsobenie orgánov členských subjektov hnutia v duchu princípov demokratického právneho 

štátu a riešiť niektoré spory najmä tie, ktoré sa dotýkajú ochrany pred diskrimináciou, šikanou, 

obťažovaním a zneužívaním v športe.  

Za uplynulé obdobie bolo ombudsmanovi doručených 17 podnetov. Podnety sa týkali rôznych 

foriem diskriminácie, obťažovania alebo šikany. Ombudsman zároveň vyzdvihol projekt 

Bezpečný futbal pre deti, ktorý sa zameriava na minimalizáciu negatívnych javov v športe.  

Počas uplynulého obdobia sa ombudsman vyjadroval aj k predkladaným návrhom zákonov či 

športovým predpisom a takisto sa zúčastňoval aj na pozvaných prednáškach.  

Záverom Ľ. Fogaš prisľúbil, že bude aj naďalej vyvíjať aktivity smerujúce k tomu, aby 

potenciálne dotknuté osoby vedeli negatívne javy identifikovať, neboli za ich ohlásenie 

prenasledované a sankcionované a aby jednotlivé prípady boli  nezávisle prešetrené. Rovnako 

poďakoval všetkým za spoluprácu, obzvlášť VV SOŠV a poďakoval za pozornosť.  

 

● Valné zhromaždenie zobralo na vedomie správu ombudsmana SOŠV Ľubomíra 

Fogaša. 

 

BOD 11:  DISKUSIA  

J. Liba vyzval prítomných delegátov SOŠV na diskusiu. O slovo sa prihlásil čestný 

prezident F. Chmelár, ktorý poďakoval prezidentovi SOŠV A. Siekelovi za to, že SOŠV viedol 

so snahou vytvoriť čo najlepšie podmienky pre slovenský šport.  

 

BOD 12: PRESTÁVKA 
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BOD 13: INFORMÁCIA VOLEBNEJ KOMISIE SOŠV  

Predseda volebnej komisie Vladimír Baluška predstavil členov volebnej komisie Attilu 

Érseka a Milana Romana. Následne informoval členov SOŠV o celom volebnom procese a jeho 

priebehu v zmysle Stanov SOŠV a volebného poriadku. 

Ďalej uviedol, že sa postupne bude voliť prezident SOŠV, ombudsman SOŠV, členovia VV 

SOŠV, a to v dvoch celkoch, pričom v prvom celku do počtu 5 zo zástupcov olympijských 

športov a v druhom celku do počtu 4, a následne ešte prebehne voľba individuálnych členov 

SOŠV. Pri voľbe prezidenta a ombudsmana je potrebné, aby úspešný kandidát získal 

nadpolovičný počet platných hlasov. Na pozíciu prezidenta SOŠV a ombudsmana SOŠV je len 

jeden kandidát. Do VV SOŠV kandiduje 14 osôb a na pozíciu individuálnych členov SOŠV je 

5 kandidátov. Voľby sú tajné a hlasovanie prebehne elektronicky. 

 

V. Baluška informoval, že na voľby dohliada taktiež notár p. Macák a následne predstavil 

jednotlivých kandidátov a ich navrhovateľov: 

– Kandidát na prezidenta SOŠV:   

Anton Siekel (navrhuje Slovenská gymnastická federácia, Slovenská triatlonová únia, 

Slovenský stolnotenisový zväz, Slovenský zápasnícky zväz, Slovenský zväz 

bedmintonu, Slovenský zväz biatlonu, Slovenský zväz judo, Klub športových 

redaktorov, Slovenská boxerská federácia, Slovenský zväz karate, Danka Barteková) 

 

– Kandidáti na členov VV SOŠV:  

1. Zuzana Bačiak Masaryková (navrhuje Slovenská jazdecká federácia) 

2. Martin Bendik (navrhujú Slovenský zväz biatlonu, Zväz slovenského lyžovania, Anton 

Siekel) 

3. Jozef Jurášek (navrhuje Slovenská triatlonová únia) 

4. Elena Kaliská (navrhujú Slovenská kanoistika, Slovenský zväz judo) 

5. Martin Kopejtko (navrhuje Slovenský zväz florbalu) - kandidát iba pre 2. kolo 

6. Peter Korčok (navrhuje Slovenský atletický zväz) 

7. Daniel Líška (navrhujú Slovenský zápasnícky zväz, Slovenská boxerská federácia, 

Slovenský stolnotenisový zväz, Slovenský zväz karate) 

8. Boris Mlsna (navrhujú Slovenská asociácia fitnes, kulturistiky a silového trojboja, 

Slovenská lakrosová federácia), 

9. Anton Pacek (navrhuje Slovenský horolezecký spolok James) 

10. Zuzana Rehák Štefečeková (navrhujú Slovenský strelecký zväz, Špeciálne olympiády 

Slovensko, Danka Barteková) 

11. Michal Rohoň (navrhuje Slovenský zväz cyklistiky) 

12. Marek Rojko (navrhuje Slovenská volejbalová federácia) 

13. Miroslav Šatan (navrhuje Slovenský zväz ľadového hokeja) 

14. Matej Tóth (navrhujú Slovenská skialpinistická asociácia, VŠC Dukla Banská 

Bystrica). 

– Kandidát na ombudsmana  
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Ľubomír Fogaš  (navrhuje Anton Siekel) 

 

– Kandidáti na individuálnych členov SOŠV:  

1. Martina Gogolová (navrhuje Danka Barteková) 

2. Mária Jasenčáková (navrhuje Slovenský zväz sánkarov) 

3. Jozef Krnáč (navrhuje Slovenský zväz judo) 

4. Miroslav Luberda (navrhuje Slovenský zápasnícky zväz) 

5. Róbert Vittek (navrhuje Anton Siekel) 

 

BOD  14: VOĽBY ORGÁNOV SOŠV - PREZIDENT SOŠV - ČLENOVIA VV SOŠV - 

OMBUDSMAN SOŠV - INDIVIDUÁLNI ČLENOVIA SOŠV 

Predseda volebnej komisie V. Baluška postupne spustil volebné hlasovanie  

o jednotlivých volených funkciách a následne oznámil výsledky jednotlivých volieb, osobitne 

po každom hlasovaní. Ako prvé prebehli voľby prezidenta SOŠV.  

Za prezidenta SOŠV bol bez súpera zvolený doterajší prezident SOŠV Anton Siekel, 

ktorý na čele organizácie stojí od novembra 2016. A. Siekel získal 110 hlasov od 74 delegátov.  

V ďalšej časti volieb, v prvom celku volieb do výkonného výboru SOŠV, uspeli piati 

kandidáti z počtu 13 uchádzačov o členstvo v exekutíve SOŠV. Najviac hlasov 66 získal Peter 

Korčok, ďalší v poradí boli Matej Tóth (55 hlasov), Zuzana Rehák Štefečeková (45 hlasov), 

Martin Bendik (43 hlasov), Miroslav Šatan (41 hlasov). V prvom celku volieb neuspeli 

Daniel Líška (37 hlasov), Elena Kaliská (34 hlasov), Marek Rojko (31 hlasov), Zuzana Bačiak 

Masaryková (22 hlasov), Anton Pacek (21 hlasov), Jozef Jurášek (13 hlasov), Boris Mlsna (13 

hlasov) a Michal Rohoň (8 hlasov). Hlasovalo 63 delegátov.  

V druhom celku volieb do výkonného výboru SOŠV, v ktorom išlo o zvolenie zvyšných štyroch 

členov výkonného výboru SOŠV uspeli: Daniel líška (50 hlasov), Elena Kaliská (46 hlasov), 

Marek Rojko (43 hlasov), Anton Pacek (32 hlasov). V druhom celku volieb neuspeli Jozef 

Jurášek (29 hlasov), Zuzana Bačiak Masaryková (28 hlasov), Martin Kopejtko (28 

hlasov), Michal Rohoň (25 hlasov) a Boris Mlsna (17 hlasov). Hlasovalo 63 delegátov. 

Do dvanásťčlenného výkonného výboru patria ešte prezident SOŠV Anton Siekel, ex officio 

zástupca komisie športovcov Matej Beňuš a členka MOV v SR Danka Barteková. 

Za ombudsmana SOŠV bol bez súpera znovu zvolený právny expert Ľubomír Fogaš, 

ktorý získal 101 hlasov od 68 delegátov.  

Posledná voľba na 67. VZ SOŠV patrila individuálnym členom SOŠV z radov osobností 

slovenského športu. Za individuálnych členov boli zvolení Jozef Krnáč (103 hlasov), Mária 

Jasenčáková (94 hlasov), Martina Gogolová (92 hlasov), Miroslav Luberda (92 hlasov), 

Róbert Vittek (89 hlasov). Hlasovalo 68 delegátov.  

Predseda volebnej komisie na záver volieb zagratuloval zvoleným členom a poďakoval 

za priebeh volieb.  

● Valné zhromaždenie zvolilo Antona Siekela za prezidenta SOŠV.  
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● Valné zhromaždenie zvolilo Petra Korčoka, Mateja Tótha, Zuzanu Rehák 

Štefečekovú, Martina Bendika, Miroslava Šatana, Daniela Líšku, Elenu Kaliskú, Mareka Rojka 

a Antona Paceka za členov výkonného výboru SOŠV.  

● Valné zhromaždenie zvolilo Ľubomíra Fogaša za ombudsmana SOŠV.  

● Valné zhromaždenie zvolilo Jozefa Krnáča, Máriu Jasenčákovú, Martinu Gogolovú, 

Miroslava Luberdu a Róberta Vitteka za individuálnych členov SOŠV 

● Valné zhromaždenie zobralo na vedomie nomináciu Mateja Beňuša do výkonného 

výboru SOŠV ako zástupcu komisie športovcov SOŠV. 

 

BOD 15: SPRÁVA VOLEBNEJ KOMISIE SOŠV 

Predseda volebnej komisie V. Baluška v rámci správy volebnej komisie 67. VZ SOŠV 

zosumarizoval výsledky a priebeh jednotlivých volieb volebného 67. VZ SOŠV.  

● Valné zhromaždenie zobralo na vedomie správu volebnej komisie 67. VZ SOŠV. 

BOD 16: SPRÁVA NÁVRHOVEJ KOMISIE (UZNESENIE 67. VZ SOŠV)  

Predseda mandátovej a návrhovej komisie 67. VZ SOŠV P. Vozár predložil návrh 

uznesení 67. VZ SOŠV, ktorý bol schválený. Za hlasovalo 67 delegátov s počtom hlasov 100. 

● Valné zhromaždenie schválilo uznesenia zo 67. VZ SOŠV. 

 

BOD 17: DISKUSIA 

J. Liba vyzval prítomných delegátov na diskusiu. O slovo sa prihlásil M. Tóth a vyzval 

prítomných, aby spoločne využili nástroje na zmenu systému v športe, a to pri športovaní 

mládeže, ako aj vo vrcholovom športe.  

 

BOD 18: ZÁVER 

Prezident SOŠV A. Siekel sa poďakoval za dôveru, ktorú dostal v mene svojom aj  

v mene ostatných zvolených kandidátov a prisľúbil, že mandáty budú napĺňať s veľkou 

zodpovednosťou.   

 

V Bratislave 8. novembra 2024 

 

Zapísala: Lucia Beláková, právnička SOŠV, v. r. 

Overil: Anton Siekel, prezident SOŠV, v. r.  
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UZNESENIA 

zo 67. valného zhromaždenia 

Slovenského olympijského a športového výboru (VZ SOŠV),  

konaného dňa 25. októbra 2024 v hoteli NH Gate One v Bratislave 

67. VALNÉ ZHROMAŽDENIE SOŠV 
A.    SCHVAĽUJE: 

1. Program 67. valného zhromaždenia SOŠV. 

2. Rokovací poriadok 67. valného zhromaždenia SOŠV. 

3. Volebný poriadok 67. valného zhromaždenia SOŠV. 

4. Zápisnicu zo 66. valného zhromaždenia SOŠV. 

5. Zloženie mandátovej a návrhovej komisie 67. VZ SOŠV nasledovne: predseda Peter 

Vozár, členovia Radovan Cagala a Štefan Pjontek. 

6. Zloženie volebnej komisie 67. VZ SOŠV nasledovne: predseda Vladimír Baluška, 

členovia Attila Érsek a Milan Roman. 

7. Výročnú správu o činnosti SOŠV za olympijský cyklus 2021 – 2024, uvedenú Antonom 

Siekelom a predloženú v písomnej podobe. 

8. Uznesenia zo 67. VZ SOŠV. 

 

B.    BERIE NA VEDOMIE: 

1. Vystúpenie ministra cestovného ruchu a športu SR Dušana Keketiho. 

2. Hodnotenie účasti SR na Hrách XXXIII. olympiády v Paríži 2024, predložené Jozefom 

Libom a Romanom Bučekom. 

3. Vyhodnotenie projektu Maison Slovaque Paris 2024, predložené Jozefom Libom. 

4.  Vyhodnotenie projektu Olympijský festival Kuchajda 2024, predložené Dianou 

Kosovou. 

5. Správu členky Medzinárodného olympijského výboru Danky Bartekovej. 

6. Správu ombudsmana SOŠV Ľubomíra Fogaša. 

7. Nomináciu Mateja Beňuša do výkonného výboru SOŠV ako zástupcu komisie 

športovcov SOŠV. 

8. Správu volebnej komisie SOŠV zo 67. VZ SOŠV. 

9. Správu mandátovej a návrhovej komisie zo 67. VZ SOŠV. 

 

C. VOLÍ: 

1. Antona Siekela za prezidenta SOŠV na ďalší olympijský cyklus. 

2. Petra Korčoka, Mateja Tótha, Zuzanu Rehák Štefečekovú, Martina Bendíka, Miroslava 

Šatana, Daniela Líšku, Elenu Kaliskú, Mareka Rojko a Antona Paceka za členov 

výkonného výboru SOŠV na ďalší olympijský cyklus.                                                                

3. Ľubomíra Fogaša za ombudsmana SOŠV na ďalší olympijský cyklus. 

4. Martinu Gogolovú, Máriu Jasenčákovú, Jozefa Krnáča, Miroslava Luberdu a Róberta 

Vitteka za individuálnych členov SOŠV na ďalší olympijský cyklus.                                                                

 

V Bratislave, 25. októbra 2024  

Peter Vozár, predseda mandátovej a návrhovej komisie 

Radovan Cagala a Štefan Pjontek, členovia mandátovej a návrhovej komisie 


